

## **Verslag van de tussentijdse ledenvergadering d.d. 26 september 2016 in gebouw "de Cobra".**

### **Aanwezig waren 37 leden, te weten:**

Ko Broerse	Dick Hamaker	Jan Luursema	Joop Tang
Marcel Claessens	Klaas Hamminga	Jacq Mullenders	Piet Tweebeeke
Jos Coesel	Hein Hensen	Martin Piekstra	Jan van Veen
Martin Cornelissen	Wim van Horn	René Post	Willem Versluys
Wim Eevenaar	Willem Jansen	Han Pruimers	Marten de Vrij
Dirk Eggenkamp	Coby Knuijt	Hans Rijnders	Kees v.d. Wal
Henk Feenstra	Bert Koekkoek	Jan van Schagen	Bertus Zaal
Jan Foppen	Patrick Lansbergen	Frans Snoeijns	
Martin van Gasteren	Fred Loupias	Fred Steen	
Herman van Groen	Henk Lubbers	Cees Stutvoet	

### **Afwezig met kennisgeving 6 leden, te weten:**

Jan de Klein, Jaap Kort, Peter Ruysenaars, Harry Schrekker, Jan van Tiggelen en Hennie de Vries.

#### **1) Opening door de Voorzitter**

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom op de tussentijdse ledenvergadering. Over de opkomst is hij zeer tevreden, de meeste afwezigen hebben zich vooraf afgemeld.

Er is een overlijdens kaart gekomen van oud lid Theo v.d. Stroom. Crematie is 27 september.

De voorzitter legt uit waarom Coby aan de bestuurstafel is aangeschoven.

Reden is omdat ze de notulen maakt van de vergadering.

#### **2) Notulen vorige ledenvergadering**

De notulen van de vorige vergadering zijn op de website geplaatst en daar voor ieder lid in te zien. Er is slechts één opmerking. Bij punt 3 (6e regel) staat een halve zin. De betreffende zin zal worden verwijderd, komt uit een ander document.

De notulen van de vergadering d.d. 7 maart zijn hierbij goedgekeurd door de leden.

#### **3) Toelichting op de clubfinanciën door de penningmeester**

\* Resultaat Deining in de Haven 2016

Er moet nog € 500,00 worden ontvangen, dan is het resultaat een te kort van € 150,00.

\* Financieel verslag 2016 t/m augustus

Cees Stutvoet stelt voor om de opbrengst en kosten van het optreden met de Kolbesingers apart te vermelden op de toelichting. Dit voorstel wordt door een meerderheid van de leden afgewezen.

\* Informatie over de gestarte wervingsactie vrienden

Omdat we dit jaar nog niet zijn begonnen met de wervingsactie heeft de penningmeester het bedrag bijgesteld naar € 500,00. De leden hebben formulieren gekregen om de vrienden aan te melden.

\* Aanschaf zomertenu

De kledingcommissie zal begin volgend jaar met een voorstel komen.

Het Prins Bernard Cultuurfonds heeft onze aanvraag niet gehonoreerd, omdat het dit jaar ging om een project, en niet alleen kleding. Dick Hamaker geeft aan dat Almere City Marketing een thema heeft. Als we daar in meegaan is het misschien wel mogelijk subsidie te krijgen.

Bert Koekkoek reageert positief!

\* Kleinere geluidsinstallatie

Er is geld gereserveerd voor een kleinere geluidsinstallatie.  
Koorcommissie heeft een voorstel ingediend bij het bestuur.

\* Voorlopige begroting 2017

Om positief resultaat te behalen is er een contributieverhoging nodig. Per jaar zal de contributie € 120,00 gaan worden. Dat is € 5,00 per kwartaal meer.  
Het voorstel wordt door een meerderheid van de leden aangenomen.

Het financieel verslag is goedgekeurd door de leden en de begroting kan worden aangepast.

Er komen wat suggesties van de leden om geld te besparen voor de vereniging.

**Hans Rijnders:** De borg van de kleding kan in percentages worden terugbetaald.

Als een lid snel weer weg is, een klein gedeelte van de borg betalen.

Dit wordt door het bestuur afgewezen.

**Harry Schrekker:** Hij laat middels een brief weten dat er bezuinigd kan worden op jubileumfeesten. Het jubileum feest sober houden, zoals een nieuwjaars receptie en niet zoals we dit jaar hebben gedaan met een feestavond.

De leden mogen stemmen. Het merendeel kiest voor ééns in de vijf jaar een groot feest.

**Bert Koekkoek:** Er kan geld verdiend worden met reclame op bijvoorbeeld de nieuwsbrief.

De sponsorcommissie zal dit bespreken.

De voorzitter geeft aan dat Bert wel toe kan treden tot deze commissie.

#### 4) Verslag secretaris

\* Mw. Annemarie Jorritsma wordt bedankt voor haar medewerking om het Havenfestival te openen.

\* Er is een uitnodiging om op te treden in Duitsland bij een Kozakken koor. Als dit door gaat zal er voor het vervoer een bus worden gehuurd. De kosten voor lunch en consumpties zullen voor de Kozakken zijn.

\* De vereniging is ingeschreven voor de Rabo clubkas competitie. Degene met een Rabo rekening kunnen stemmen op ons koor en dat levert geld op.  
Via het Scheepsjournaal komen de instructies hiervoor.

#### 5) Verslag Koorcommissie

\* Het nieuwe repertoire gaat goed.

\* De nieuwe accordeonist en zanger bevallen goed (tot nu toe).

\* Kleine geluidsinstallatie is in vergevorderde plannen. Dit was ook al gemeld door de penningmeester. De installatie is ter vervanging voor Marshall.

\* Solistenavond wordt vervolgd.

Maandag 3 en 10 oktober zijn de avonden die we hiervoor willen gebruiken.

Voorstel pauze om 20.45 en dan om 21.00 uur starten met de solisten.

Na de vergadering zal Patrick het lijstje doornemen, wellicht zijn er nog nieuwe leden die nog niet op de lijst staan.

\* Kerstrepertoire

Hiermee gaan we maandag 17 oktober mee starten, na de pauze.

Alleen modern repertoire. Er zijn nu ca. 15 kerstnummers.

Ook hier is het de bedoeling dat we pauze houden van 20.45 tot 21.00 waarna we een uur de tijd hebben voor de kerstliedjes.

\* Kerstoptredens alleen nog bespreken als het binnen gehouden wordt.

## 6) Verslag PR commissie

Omdat Peter met vakantie is, stellen we dit uit tot de volgende vergadering.

## 7) Verslag Materialencommissie

Op dit moment bestaat de commissie uit Bertus Zaal, Rene Post en Jos Coesel. Jos stelt voor dat er in leden bijkomen in de commissie. Jan van Veen stelt zich beschikbaar.

Jos vraagt wie de performance van hem wil overnemen. Dit houdt in dat de attributen voor de optredens aanwezig zijn.

Hiervoor is nog geen vrijwilliger beschikbaar.

Verder heeft Jos ruimte nodig om wat dozen op te slaan.

Coby geeft aan dat het bij haar op kantoor kan.

## 8) Verslag Lief en Leed

Hein vertelt dat hij de zieken leden heeft bezocht en de verjaardagskaarten zijn verstuurd. Hein bedankt, samen met de leden, het bestuur met een daverend applaus van ca. 3 tellen.

## 9 Verslag Kledingcommissie

Jacq geeft aan dat de penningmeester al verteld had over het zomertenuue.

Ook is er een voorstel voor kleding voor de reserve dirigent. Hiervoor moeten we wel weten wie de vaste reserve dirigent gaat worden.

## 10) Verslag sponsorcommissie

Marten geeft aan dat het niet mee valt om sponsoren te vinden en een aanvulling voor deze commissie is welkom. Hij vraagt of Bert Koekkoek deel wil nemen in de commissie.

Bert geeft aan geen bezwaar te hebben om in de commissie toe te treden.

## 11) Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

## 12) Aftredend en herkiesbaar

Voorzitter geeft aan dat bij de volgende vergadering aftredend en herkiesbaar zijn: Marten de Vrij (penningmeester) en Jos Coesel (materialencommissie).

Hij verzoekt de leden om er over na te denken of iemand zich geroepen voelt één van de functies te gaan overnemen.

## 13) Rondvraag

**Hans Rijnders:** Er zijn een aantal leden die niet meegaan als we ver weg gaan optreden. Waarschijnlijk komt dat omdat de kosten hoger zijn dan bij een optreden dichtbij. Er was een afspraak dat we niet verder gaan dan 100 km. Mocht het verder zijn, dan eerst de leden voorleggen of ze mee gaan.

Dit zal in de volgende bestuursvergadering worden besproken.

**Patrick Lansbergen:** Is er een mogelijkheid om met een busmaatschappij een contract aan te gaan zodat we bijvoorbeeld 4 x per jaar een gereduseerd tarief hebben om een bus te huren? Er zijn verenigingen die dat zo doen.

Wel moet de aanhang zelf betalen.

Er was vroeger een "Wie is wie" lijst. Jacq geeft aan dat die nu op de website staat.

**Willem Jansen:** Er is nog 1 CD over. Deze is teruggekomen omdat iemand hem dubbel had. De laatste CD moet maar naar de tombola. Penningmeester geeft aan dat er 2 nieuwe leden zijn, dus wellicht wil iemand het kopen?  
De nieuwe leden steken hun hand op, zodat de laatste CD ook verkocht is.

**Jacq Mulenders:** Er worden agendapunten naar het bestuur gestuurd, om te bespreken. Graag ontvangt degene dan een terugkoppeling of het is ontvangen en besproken.  
Dit zal in de volgende bestuursvergadering worden besproken.

**Frans Snoeijs:** Is er een mogelijkheid om te sparen om een bus te huren.  
De penningmeester geeft aan dat we eerst kijken naar andere mogelijkheden.

**Cees Stutvoet:** Is het een idee om kleinere busjes te huren i.p.v. een grote.  
Dit zal het bestuur ook bespreken, m.n. hoe het zit met verzekering en iemand van de leden moet de bus kunnen besturen.

**Bert Koekkoek:** Als er een wijziging is bij de repetitie avond, zoals nu de vergadering, misschien een idee om dit in het scheepsjournaal te zetten?  
Voor de ledenvergaderingen ook de verslagen van de commissies op de website zetten.  
Beide voorstellen worden goedgekeurd.

**Fred Loupias:** Voorlopige begroting van nu wordt dat definitief voor de volgende vergadering? Penningmeester antwoordt dat het juist is.  
Fred stelt voor dat elk lid minstens 1 vriend moet aanleveren.  
Het bestuur zegt dat het geen "moeten" is, maar dat elke vriend meegenomen is.

Hierna sluit de voorzitter de vergadering.